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Møte i samarbeidsforum for desentralisert kompetanseutvikling 
i Trøndelag 
02.05.2018 

 
SAK 11/18 Godkjenning av referat fra forrige møte 
 
 
Referatet ble godkjent uten kommentarer. 
 
 
SAK 12/18 Opprettelse av pool (UP1) ved Nord universitet og NTNU 
 
Sak nr 12 og 13 må ses i sammenheng. Ragnhild refererer til intensjonene bak ordningen. 
 
Diskusjon rundt de ulike rollene til UP1 og UP2. 
 
Forslag til vedtak ble presentert. 
 
Vedtak - enstemmig i tråd med forslaget 
Samarbeidsforum bevilger til sammen kr 5 millioner til NTNU og Nord universitet for å etablering 
av pool til. Poolen skal sikre tilgang til utviklingspartner 1 til kompetansenettverkene. Dette 
innebærer å være dialogpartner før og underveis, med støtte på skoleleder- og skoleeiernivå, 
med fokus på: 

 Analyse og kartlegging 

Tilstede: 
 
Frode Kvittem (Verdal/Levanger) 
Katrine Iversen (Nord universitet) 
Elin Bø Morud (NTNU) 
Patrik Lundgren (Indre Namdal) 
Annikken Kjær Haraldsen (KS) 
Eva Sæther (Orkdal/Øy)  
Gøril D. Nilsen (Fosen) 
Arne Johannes Aasen (vara 
senterrepresentant) 
Eva Belboe (Trondheimsnettverket)  
Randi Tessem (Steinkjer, Verran, 
Inderøy)  
Geir Mebust (Værnesregionen) 
Dagfinn Johansen (Midtre Namdal) 
Pål Heide Kielland (vara 
Utdanningsforbundet) 
Dordi Aalbu (Gauldal) 
Bjørn Rist og Ragnhild Sperstad Lyng 
(Fylkesmannen i Trøndelag) 
 

 
 
Maria Tanem Møller 
(Trøndelag 
fylkeskommune) 
Kirsti Fjær (Ytre 
Namdal) 
 

 
Dato: 02.05.18 kl. 15.00-17.10 
 
Sted: Quality Airport Hotel, 
Stjørdal 
 
Avdeling: Oppvekst og velferd 
 
Referent: Ragnhild Sperstad 
Lyng / Bjørn Rist 
 



 Identifisere og foreslå relevante og egnede tiltak sammen med skoleeier 
 Gjennomføring/evaluering 
 Kollektive læringsprosesser og skolebasert kompetanseutvikling 
 Følgeforskning og felles forskningsprosjekter 

 
 
SAK 13/18 Fordeling av midler 2018 
 
Vedtak - enstemmig i tråd med forslaget 
Samarbeidsforum beslutter at midlene for 2018 fordeles etter følgende prinsipp: 

a) Hvert nettverk tildeles et grunnbeløp kr 350 000, samt ut fra en fordelingsnøkkel basert på 
antall lærerårsverk i nettverket. 

 
Dette ansvarliggjør det enkelte nettverk for å ivareta intensjonene i den desentraliserte 
kompetanseutviklingen.  
 
Fylkesmannen vil følge opp at midlene benyttes etter hensikten gjennom arbeidet i 
samarbeidsforum, dialog med poolen, årlig erfaringsseminar, utvikling av planmal etc. Hvis 
midlene ikke benyttes etter intensjonen, vil Fylkesmannen kreve midlene tilbakeført.  
 
Fylkesmannen tar sikte på å sende ut tilskuddsbrevene til kompetansenettverkene før 
sommerferien. Det vil bli en enkel økonomisk rapportering på 2018-midlene. 
 
Sak  14/18  Neste møte 
 
Møtet vil trolig bli avholdt i løpet av september. Vi ønsker å diskutere innholdet i 
erfaringsseminaret som planlegges for skoleeiere og rektorer, samt andre relevante 
samarbeidsaktører. Det vil også være naturlig å presentere poolen på dette møtet.   
 
Eventuelt 
 
Om arbeidet i kompetansenettverkene 
Kompetansenettverkenes representant i samarbeidsforumet har ansvar for å involvere eget 
nettverk i forkant av møter i samarbeidsforum, samt å informere sine nettverksmedlemmer i 
etterkant. Det ble ytret ønske om at Fylkesmannen publiserer referater fra samarbeidsforum på 
hjemmesiden. Det er opprettet et eget område på hjemmesiden til Fylkesmannen der relevant 
informasjon om desentralisert kompetanseutvikling blir lagt ut. Her vil også referatene bli lagt. 
 
Det kom opp spørsmål knyttet til hvorvidt friskolene burde være direkte representert i 
kompetansenettverkene, eller om de kunne være representert via andre skoleeiere. Et 
kompetansenettverk, slik det beskrives i oppdrag til Fylkesmennene og i Stortingsmelding 21, er 
ikke bare en praktisk ordning for prioritering av tiltak. Det er også en ordning for å utvikle og 
bygge kapasitet. Fylkesmannen mener derfor det er helt sentralt at alle skoleeiere deltar i 
kompetansenettverket når desentralisert kompetanseutvikling er tema. Dette er også med på å 
understøtte at vi står sammen om den trønderske skolen. 
 
Fylkesmannen setter pris på å bli tilsendt referater fra møter i kompetansenettverkene. 
 
OECD er, av Utdanningsdirektoratet, bedt om å evaluere ordningen DEKOM. I den forbindelse er 
to fylker plukket ut; Troms og Trøndelag. OECD har meldt sin ankomst i slutten av mai 2018, og 
vil intervjue ulike aktører i ordningen. Malvik kommune er én av disse.  
 
Erfaringsseminar som var planlagt i november flyttes til januar/februar. Samarbeidsforumet 
ønsker primært at et slikt avholdes i januar 2019. 
 



Stjørdal 2. mai  2018 
 
 
 
Ragnhild Sperstad Lyng og Bjørn Rist 
 

 
 
 
 
 
 

 


